
Åvangs skolen
Skoleb e s ty reis en
Bestyrelsesmøde torsdag den 8. maj 2025, kl. 17.00- 
19.00 i Aktivitetssalen
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Naja Hartvig Kjøller Jørgensen, Rikke Væver Hartfelt, Karina Holmberg.
Gitte Hagelskjær Svart, Per Kofod & Louise Marcher Hansen
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg & Poul Enk Killendahl
Elevrepræsentanter: Fredrik Strunge Fuglsang & Anton Anker Bohn
Ledelsesrepræsentanter: Elina Bræstrup, Christian Faurholdt Jeppesen & Andreas Grosbøll

Afbud: Pernille Odborg, Anton Anker Bohn, Rikke Væver Hartfelt

1. Godkendelse af dagsorden 17.00 Godkendt

2. Orientering fra:
Ledelse:
• Personalenyt
• Økonomistatus
• Ind-og udmelding af elever

Formand:

Medarbejdere:

Elever:

17.05 Ledelse:

Der er/har været flere ansættelsesrunder i 
gang Det drejer sig om både lærere, 
pædagoger og børnehaveklasseledere. Der har 
været mange gode ansøgere, og alle stillinger 
er indtil videre blevet besat.

På grund af mange ansættelser og kort tid, har 
der været en ændring 1 beslutningen fra sidste 
møde der består i, at man ikke har valgt at 
involvere skolebestyrelserne. Andreas vil 
hurtigst muligt redegøre for denne procedure.

Økonomi: Der er pt. et lille minus, men det 
forventes at vi kommer i balance.

En elev indskrevet og ingen ud.

Formand-

Gitte har på sidste møde tilkendegivet at 
sende nogle forskellige skrivelser. Dette er 
fortsat intentionen.

Gitte og Fredrik var til Samråd. Det var nogle 
tunge punkter, der i nogle tilfælde krævede en



del forforståelse.

- '

Dette mødeformat var absolut ikke passende i 
forhold til målgruppen, ligesom der heller 
ikke var mulighed for dialog.

Vores repræsentanter løftede som lovet 
problemstillingen vedrørende iPads til 
ordblinde elever og fokusklassen. Der kom 
ikke et endeligt svar på dette. Det vil derfor 
være en god ide, at vi fra skolebestyrelsens 
side bliver ved med at følge op på disse 
spørgsmål.

Elever:

Der var til den skriftlige eksamen store 
udfordringer med hjælpemidlerne til de 
ordblinde elever. Dette var et landsdækkende 
problem.

Der var elevrådsmøde onsdag, hvor vi 
oplevede et manglende fremmøde fra det 
store elevråd. Vi vil fremover gøre endnu 
mere for at sikre dette fremmøde.

3. Proces vedrørende 
sammenlægning
Drøftepunkt

Hvor er vi i forhold til
processen:
• Elevflyt
• Plan for fremadrettede 

aktiviteter
• Videre proces

17.25 Elevflyt: Der er flyttet 27 elever. Der er sendt 
breve afsted til disse familier og i forlængelse 
heraf har der været kommunikation mellem 
skolen og nogle af de berørte forældre i form 
af enten mail, telefon eller møder.

Der var i brevene beskrevet, at der ikke kan 
klages. Det burde være beskrevet, at man ikke 
kan klage til eksterne — det kan klages til 
skoleleder. Der er fra 
forældrerepræsentanternes side en kraftig 
opfordring til, at denne rettelse bliver skrevet 
ud til samtlige berørte forældre. Der-sk-aD-dem 

Forældrerepræsentanterne ønsker en skriftlig 
redegørelse fra skoleadministrationen for 
vurderingen af, hvorvidt der er tale om faktisk 
forvaltningsvirksomhed eller en afgørelse i 
forvaltningsretiig forstand, herunder en 
vurdering af om der er tale om beslutninger af 
indgribende og væsentlig karakter.

Forældrerepræsentanter opfordrer kraftigt til 
at alle forældre, der har børn der skal flytte, 
får tilsendt brev om at de har mulighed for 
klage over beslutningen til skolelederen, 
således at fejlen/misinformationen i brevet til 
forældrene kan blive rette.



Alt dette sker på baggrund af 
skolebestyrelsens tilsynsforpligtelse

Nogle forældre har fået en opfattelse af, at de 
opstillede kriterier for elevflyt var så klare, at 
man ikke skulle flyttes Der har dog været 
tilfælde, hvor kriterierne ikke har været mulige 
at følge.

Skolebestyrelsen er meget utilfredse over den 
hastighed, tingene er sket med. Derudover 
har det gjort tingene meget sværere, at man 
valgte at lave en lederrokade allerede i marts. 
Dette har lagt for mange opgaver på kun en 
skoleleder

Derudover er det kritisabelt, at man ikke har 
givet mulighed for at de siddende 
skolebestyrelser kunne fortsætte.

På baggrund af disse forhold vil der blive 
rettet en henvendelse til skolechefen

Fremadrettede aktiviteter

På nuværende tidspunkt er vi i gang med at 
afholde møder på tværs af de to skoler, hvor 
der bliver overleveret informationer 
vedrørende de elever, der skal modtages. 
Dette med henblik på at lave de nye klasser.

På disse møder bliver der desuden drøftet de 
tiltag, der skal være med til at ryste den nye 
elevgruppe sammen.

Det vil desuden blive aftalt, hvordan man 
inddrager ressourceteamet i begyndelsen af 
det kommende skoleår.

4. Forberedelse til årsmødet
Drøftepunkt

Der er indkaldt til årsmøde i 
forbindelse med valgmødet. 
Der skal aflægges årsberetning.

18.00 Invitationen er udsendt.

Gitte og Malene laver årsberetningen i 
fællesskab

5. Fokusklasser
Orienteringspunkt

Status på fokusklasserne:
• Hvor mange, hvordan og 

praktik?
• Håndtering af DL- 

klasserne?

18.15 Den almindelige visitationsproces i forhold til 
specialtilbud er afsluttet, men der kan fortsat 
komme små justeringer.

Vi skal derudover lave en om-visitation for de 
elever, der 1 øjeblikket går i Dynamisk 
Læringsfællesskab.

Der vil blive oprettet fokusklasser på 0. samt 
4 -9. klassetrin. Nogle årgange bliver fyldt op



• Hvor er vi? til otte elever, og andre har fortsat ledige 
pladser.

Der er ved at blive udarbejdet en grundig 
beskrivelse af tilbuddet. Der vil desuden blive 
kigget på lokaler og indretning.

6. Punkter til sidste møde 18.40 Kommende møde er denne bestyrelses sidste.

7. Eventuelt 18.50 Intet

8. Godkendelse af referat 18.55

Gitte Svart 
Formand


